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Notatka z przebiegu dialogu technicznego , którego celem będzie pozyskanie informacji 
dotyczących zakupu i wdrożenia systemu elektronicznego zarządzania dokumentacją  w Krajowej 

Szkole Sądownictwa i Prokuratury 

 

Do przeprowadzenia dialogu zarządzeniem nr 133/2014 z 21 maja 2014 r. Dyrektor Krajowej 

Szkoły Sądownictwa i Prokuratury powołał komisję w składzie: 

1. Grzegorz Dąbrowski – przewodniczący; 

2. Piotr Tomasikiewicz – członek; 

3. Paweł Macios – członek; 

4. Sebastian Sito – sekretarz 

Ogłoszenie o rozpoczęciu dialogu technicznego opublikowano 13 czerwca 2014 r. Na zaproszenie, 

w przewidzianym terminie odpowiedziało 5 podmiotów: Maxto sp. z o.o. Sp. K., COM-PAN System 

sp. o.o., OPTeam S.A., DC Med Sp. z o.o., Comarch Polska S.A. Podmioty te posiadały wymagane 

w ogłoszeniu doświadczenie i złożyły poprawne wnioski o dopuszczenie do udziału w dialogu 

technicznym Z wyżej wymienionymi podmiotami umówiono i zrealizowano spotkania 

w następujących termiach: 

1. Maxto sp. z o.o. Sp. K. w dniu 27 czerwca 2014 r., od godz. 10.00.  

2. COM-PAN System sp. o.o. w dniu 4 lipca 2014 r., od godz. 10.00.  

3. OPTeam S.A. w dniu 7 lipca 2014 r., od godz. 10.00 

4. DC Med Sp. z o.o. w dniu 9 lipca 2014 r., od godz. 10.00 

5. Comarch Polska S.A. w dniu 11 lipca 2014 r., od godz. 10.00 

Wszystkie spotkania odbywały się na terenie KSSiP. Celem podsumowania spotkań oraz 

usystematyzowania zebranych informacji do uczestników dialogu skierowano listę pytań w dniu 14 

lipca br. Uzyskane informacje posłużyły do przygotowania rekomendacji dla Dyrekcji Szkoły 

dotyczącej dalszego działania w zakresie realizacji planowanego projektu. Na ich podstawie 

przygotowano wstępny projekt opisu przedmiotu zamówienia, który w dniu 15 września 2014 r. 

przesłano do uczestników dialogu z prośbą o odpowiedzi na postawione wątpliwości oraz uwagi do 

przygotowanego dokumentu. Odpowiedzi zdecydowały się udzielić 4 podmioty: 

1. COM-PAN System sp. o.o.  

2. Comarch Polska S.A. 

3. OPTeam S.A. 

4. Maxto sp. z o.o. Sp. K. 

COM-PAN System sp. o.o. poprosił o spotkanie celem omówienia pewnych wątpliwości jakich 

doszukano się w przygotowanym projekcie. Spotkanie odbyło się w dniu 25 września br. i dotyczyło 

potrzeby bardziej szczegółowego opisania potrzeb Szkoły w zakresie integracji posiadanych 
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i planowanych systemów na etapie przyszłego zamówienia publicznego. W spotkaniu ze strony KSSiP 

udział wzięli: Grzegorz Dąbrowski, Piotr Tomasikiewicz i Sebastian Sito. Ponadto ze względu na 

pewne problemy z interpretacją odpowiedzi uzyskanych od Comarch S.A. w dniu 29 września br. 

przewodniczący komisji odbył rozmowę telefoniczną z pracownikiem spółki. Celem rozmowy było 

doprecyzowanie uwag przesłanych droga mailową. 

W dniu 14 listopada br. rozesłano do uczestników dialogu kolejne pytanie związane 

z wątpliwościami związanymi z wydajnością systemu EZD w zakresie tworzenia odwzorowań 

cyfrowych. Odpowiedzi na zadane pytanie udzieliły droga elektroniczną: Comarch S.A. i Maxto sp. 

z  o.o. Sp. K. 

Dialog techniczny zakończono w dniu 6 listopada br.  Dialog pozwolił na uzyskanie informacji 

o najdroższych do realizacji i najbardziej problematycznych elementach planowanego systemu. 

Uzyskane informacje pozwoliły doprecyzować przygotowane wymagania głównie w zakresie 

integracji z posiadanymi systemami dziedzinowymi, funkcjonalności OCR, znakowania pism 

i dokumentów kodami kreskowymi oraz planowanych do wdrożenia procesów automatycznych. 

Uzyskano również cenne informacje w kwestiach związanych z metodyką wdrożenia, które znalazły 

się we wzorze umowy.  

 Przygotował: Grzegorz Dąbrowski 


